
Zasedáńı MFF UK ze dne 22. zář́ı 2021

Zapsala: Martina Novotná
Př́ıtomńı členové SKAS: Miroslav Burýšek, Adéla Jalovcová, Martina No-
votná, Patŕıcia Schmidtová, Vojtěch Švandeĺık, Anna Yaghobová, Frantǐsek
Zaj́ıc, Dominik Zámyslický
Hosté: Andrej Farkaš, doc. RNDr. Mirko Rokyta, CSc.

Zasedáńı bylo zahájeno v 15:32, zasedáńı ř́ıdil Frantǐsek Zaj́ıc.

Program zasedáńı

1. Schváleńı programu zasedáńı

2. Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı

3. Nominace zástupce SKAS do Propagačńı komise

4. Spolupráce s Odděleńım firemńı spolupráce

5. Magisterské státnice a obhajoba na fyzice a matematice

6. Studentšt́ı pr̊uvodci

7. Výzva SKASu student̊um

8. Různé

1 Schváleńı programu zasedáńı

Program zasedáńı byl schválen tichým souhlasem.

2 Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı

Zápis byl schválen tichým souhlasem.
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3 Nominace zástupce SKAS do Propagačńı ko-
mise

FZ informoval SKAS o nutnosti nominovat jednoho zástupce SKASu do Pro-
pagačńı komise fakulty. VŠ doplnil, že t́ımto zástupcem by měla být jiná osoba
než osoba zastupuj́ıćı v dané komisi Spolek Matfyzák. FZ se otázal, kdo by
byl ochotný tuto funkci vykonávat a DZ konstatoval, že by ochotný byl. FZ jej
navrhl a DZ kandidaturu přijal.

V elektronické tajné volbě źıskal DZ 5 hlas̊u, 2 hlasuj́ıćı se zdrželi. Zástupcem
SKASu v propagačńı komisi se stal Dominik Zámyslický.

4 Spolupráce s Odděleńım firemńı spolupráce

FZ informoval SKAS o sch̊uzce s Odděleńım firemńı spolupráce, která proběhne
źıtra (dne 23. 9. 2021) v 10 hodin v budově fakulty Ke Karlovu 3 a které se
zúčastńı. Otázal se ostatńıch člen̊u SKASu, zda by též nechtěli přij́ıt a VŠ řekl,
že ano. Sch̊uzky s OFS se tedy za SKAS zúčastńı FZ a VŠ.

5 Magisterské státnice a obhajoba na fyzice a
matematice

FZ uvedl bod programu a konstatoval, že na matematické sekci se toto řeš́ı s
prof. Holubem, na fyzikálńı sekci pak s prof. Procházkou. Členové SKASu se
domluvili, že tuto problematiku nadále budou řešit FZ, AY, AF a AJ.

6 Studentšt́ı pr̊uvodci

AF informoval SKAS o sch̊uzce studentských pr̊uvodc̊u, která proběhne źıtra
(dne 23. 9. 2021). AY informovala SKAS o problému sehnat VUSy na učitelských
programech. AF konstatoval, že plánované setkáńı se studenty prvńıch ročńık̊u
na fyzikálńı sekci bylo pro opět se zhoršuj́ıćı epidemickou situaci zrušeno.
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7 Výzva SKASu student̊um

FZ navrhl, aby SKAS vyzval studenty, aby se očkovali. AF vyjádřil souhlas. FZ
navrhl inspirovat se emailem od děkana fakulty, který byl rozeslán v předchoźıch
dnech.

SKAS se shodl, že udělá výzvu. AY navrhuje krátkou a vizuálńı formu výzvy.
Návrh podpořili AF, FZ a MB.

PS se zeptala, zda bude znovu otevřené testovaćı mı́sto na Albertově. AF řekl,
že tuto informaci zjist́ı.

8 Různé

AJ navrhla jednat s KTV o zrušeńı povinné plavecké prověrky pro studenty
prvńıch ročńık̊u. VŠ považuje plaveckou prověrku za rozumnou kv̊uli letńım
kurz̊um zahrnuj́ıćım vodńı sporty. FZ a AY konstatovali, že jim plavecká prověrka
nevad́ı. DZ se zeptal, zda jsou o dispozici statistiky. Členové SKASu se shodli, že
chtěj́ı znát argumenty KTV pro plaveckou prověrku, zjistit statistiky za předešlé
ročńıky a dotázat se, proč se nezveřejňuj́ı. AJ toto zajist́ı.

AF informoval SKAS o tom, jak pokračuje řešeńı psychické pomoci student̊um
fakulty. Konstatoval, že byla navázána spolupráce s exterńım odborným cen-
trem. Toto centrum poskytuje psychologickou pomoc v řádu dńı, a to d́ıky
smlouvě s pojǐst’ovnou bezplatně. Členové SKASu se domluvili, že o tomto bu-
dou informovat studenty. MN se přihlásila, že seṕı̌se zprávu student̊um, která
bude sd́ılena jak oficiálńımi kanály, tak prostřednictv́ım sociálńıch śıt́ı. AY udělá
k této zprávě grafické zpracováńı pro sociálńı śıtě.

AF informoval SKAS o žádosti doc. Valentové o opravu v prezentaci SKASu
z př́ıpravného soustředěńı na Albeři. AF též SKASu sdělil, že doc. Valentová
prośı o vytvořeńı materiálu, jak se učit, a jeho distribuci mezi studenty. AF
konstatoval, že studentšt́ı pr̊uvodci mimo jiné s t́ımto student̊um prvńıch ročńık̊u
pomáhaj́ı. FZ a VŠ se zeptaj́ı na sch̊uzce s OFS, co by v této věci mohlo udělat
KPC či OFS.

AF navrhl představit senátory na sociálńıch śıt́ıch. AY souhlasila a uv́ıtala by
jednotou formu fotografiı. AY se nab́ıdla, že se postará o grafickou stránku věci.

FZ konstatoval, že ve svém okoĺı zaznamenal problémy s žádost́ı o ISP. MN tyto
problémy také zaznamenala. FZ se na toto zeptá proděkana doc. Kulicha.

MN se s ohledem na to, že za týden zač́ıná výuka, otázala, kdy budou k dispozici
oficiálńı informace ohledně formy výuky. AF se otázal, zda je nějaký plán, jak
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v př́ıpadě prezenčńı formy výuky řešit výuku pro studenty v karanténě. AY
se otázala, jak to bude v nadcházej́ıćım semestru s povinnou docházkou na
cvičeńıch. Děkan doc. Rokyta reagoval, že již ve svém dopisu zaměstnanc̊um a
student̊um fakulty doporučil nahráváńı přednášek, př́ıpadně vystaveńı nahrávek
z loňského roku, a zároveň apeloval na vyučuj́ıćı, aby pokud možno nekladli při
udělováńı zápočt̊u na povinnou docházku takový d̊uraz.

MN se zeptala děkana doc. Rokyty, zda lze dohodnout distančńı cvičeńı. Pan
děkan odpověděl, že ano a konstatoval, že obecně se bude jednat operativně
podle vývoje epidemické situace. Konstatoval, že bližš́ı informace a pokyny
ohledně formy výuky budou k dispozici kolem 29. zář́ı.

DZ informoval členy SKASu o vznikaj́ıćım konceptu propagace fakulty pomoćı
popularizačńıch přednášek z fyziky na středńıch školách, na kterém spolupracuje
s OPMK.

Zasedáńı bylo ukončeno v 16:44.

4


